
Referat FAU møte 16.10.2024

Til stede: Rektor Morten Bjerkeskaug, FAU-leder Anders og styremedlemmer: Susanne, Cathrine og Helene.

Informasjon fra rektor:
- Starter med gjennomgang av <<Forslag til forskrift om skolekretsgrenser i Hortenskolen>>,

forslag til ny forskrift (høring) og gammel høring. Vi går gjennom hele den nye forskriften. Det
diskuteres spesielt om paragraf 3 punkt a. Ønsker å kommentere rundt ordlyden her, evt
fjerne den helt. Dette kan føre til at det blir mer fritt skolevalg innad i kommunen, og søker seg
bort fra skoler fordi de ikke ønsker å gå på enkelte skoler. Da føler vi at Sentrum skole er
utsatt, og det vil bli en skeiv fordeling om man kan lage rom for å velge fritt innad i
kommunen. Vi sender inn en kommentar på høringen til forslaget, på paragraf 3 punkt a.

- Rektor forteller at det er planlagt en kulturell uke neste uke, og alle gleder seg til det. Det blir
forskjellige aktiviteter, parade og matdag på torsdagen. Det er sendt ut skriv til alle foreldre
hvor skolen spør om noen kan bidra med forskjellige matretter. Dette er sendt ut på alle trinn
og elever.

- Alle lærere har landet foreldresamtaler, og planlegger dette i uke 46 og 47. Nå heter det
foreldresamtaler i stedet for utviklingsamtaler som det het før.

- Det jobbes med budsjettet for neste år, 2025. Det legges ut snart.
- Det blir ingen endringer av klasser fra nyttår. En beslutning om det blir evt sammenslåing av

klasser fra høsten av blir tatt etter jul/ tidlig vår. Det er det økonomiske som styrer og antall
elever på trinnet som avgjør sammenslåing eller ikke, formidler rektor.

Tema :
- Susanne har vært på møte med KFU, Kommunalt foreldre utvalg, og vi får utskrift fra referat

derfra. Et tema som kommer opp er evt ha en trivselsleder i skole hverdagen. For å inkludere
barn som står alene i skolegården blant annet.

- Muligheter for å søke midler fra søknadsordningen i kommunen. Hvilke muligheter har vi, som
gjør at vi kan få mer ressurser tilgjengelig.

- Snakker om å få til et felles foredrag for alle skolene eller evt bare vår skole. Som et
fellesskapsarrangement til foreldre på alle skoler eller bare sentrum. Foredrag om robuste
barn/ungdom er kanskje aktuelt. Denne diskusjonstråden kan vi ta opp igjen.

- Vi ønsker å få en litt klarhet i hva FAU er og hvilke rammer vi har å forholde oss til.
- Vi har fått tips til innspill om eventuelle vedtekter i FAU på sentrum. Hvordan vi vil ha vårt

styre. Ser til hvordan Fargerheim har satt sine vedtekter, og alle har fått en utskrift av dette å
lese på frem til neste møte.

- Vi må få i gang en aktivitet eller noe sosialt med skolen. Som også gir inntekter til FAU kassa.
FAU pleier å gi penger til julegavetreet til jul, men kontoen er tom snart og da får vi ikke gitt
noe til barna hvis ikke vi får inn noe inntekter. Det kommer forslag som byttedag med
kiosksalg, ha en Sentrum skoles dag eller noe annet sosialt for hele skolen?

Dette trenger vi å diskutere senere:
- Neste møte blir 6. november kl 17.00, selv om styreleder Anders dessverre ikke har

anledning til å komme den dagen. Tema: Lage egne vedtekter og lager et bedre årshjul.
- På neste møte vil vi også ta opp noen temaer 2. klasse har ønsket at FAU skal ta videre. Vi

rakk dessverre ikke gjennomgang av dette i dag, fordi det var planlagt SU møte samme dag
rett etter FAU-møte og tiden ble knapp.

Referent Helene Thoresen


